
بازگشایی یک مرکز خرید گندم در
اهواز بعد از ۷ سال تعطیلی

منتخب مردم اهواز در مجلس شورای اسلامی از بازگشایی یک مرکز خرید
گندم در اهواز بعد از هفت سال تعطیلی خبر داد.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از ایسنا؛ سید محسن موسوی زاده با اشاره به پیگیریهای انجام شده
برای بازگشایی مجدد این مرکز خرید اظهار کرد: یکی از مشکلاتی که
مردم مسیر الهایی در سالهای گذشته پیوسته مطالبه و پیگیری
میکردند، بحث بازگشایی مرکز خرید گندم این شهرستان بود که تعطیلی
آن کار فروش گندم را برای مردم منطقه با مشکلاتی روبرو کرده بود.

وی با بیان اینکه پس از سالها و با پیگیریهای صورت گرفته، این
مرکز خرید گندم بازگشایی شد، افزود: با وجود راهاندازی این مرکز

پیش بینی میشود ۷۵ هزار تن گندم تولیدی وارد این مجموعه شود.

موسوی زاده با اشاره به همکاری و همراهی معاون اقتصادی استانداری
خوزستان، مدیر کل غله، مدیر تعاون روستایی و فرماندار اهواز در
بازگشایی این مرکز خرید گندم بیان کرد: این مرکز خرید گندم
توانایی خرید ۴۰ هزار تن گندم به صورت روباز و سرپوشیده را دارد.

سرویس خبری: کشاورزی
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منبع: ایسنا

مـدیرعامل گـروه صـنایع غذایـی
شانا در گفتوگو با اگروفودنیوز
مطرح کرد: امکان توسعه صادرات
و رقــابت در بازارهــای جهــانی
صنایع غذایی ایران با توجه به
کیفیــت و پتانســیل بــالای ایــن

محصولات+ویدئو

حسین بیگ محمدزاده معتقد است صنایع تبدیلی در کشور پتانسیل خوبی
برای صادرات و رقابت با دیگر کشورها دارد.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، حسین بیگ
محمـدزاده مـدیرعامل گـروه صـنایع غذایـی شانـا در حـاشیه ششمیـن
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نمایشگاه ایران اکسپو در خصوص فعالیت این مجموعه به خبرنگار ما
گفت: صنایع غذایی شانا در سال ۱۳۵۲ توسط پدر بنده تاسیس شده و به
صورت تخصصی بر تولید محصولات مربا، مارمالاد و فیلینگهای مورد
استفاده در کارخانههای کیک، کلوچه و شیرینی پزی فعالیت دارد و در
حال حاضر شانا، پرظرفیتترین کارخانه از لحاظ تولید و صادرات در

کشور است.

محمدزاده بیان کرد: صنایع تبدیلی در کشور به واسطه قیمت مناسب
میوه و دستمزد، دارای پتانسیل خوبی است. بیش از دو دهه است که
محصولات شانا صادر میشود و نه سال پیاپی نیز به عنوان صادرکننده

نمونه و برتر استانی معرفی شدهایم.

وی افزود: وجود پتانسیل خوب در صنایع تبدیلی کشورمان، صادرات و
توسعه آن را با کشورهای دیگر رقابتپذیر میکند.

این صادرکننده برتر کشور رفع تعهد ارزی و جا به جایی پول را از
چالشهای صادرات برشمرد و گفت: امکان ورود ارز از حاصل از صادرات
به صورت رسمی به کشور وجود ندارد. حسابهای جاری شرکا در این
انتقال درگیر میشود و اداره مالیات نیز با سختگیریهایی که اعمال
کرده در بعضی مواقع بدون کارشناسی رقمی را به عنوان مالیات در

نظر میگیرد.

برای مشاهده ویدیوی زیر فیلترشکن را خاموش و روی مربع زیر فیلم
کلیک کنید

وی در ادامه افزود: در پی این موضوع حسابها مسدود میشوند، ارائه
مدارک و اسناد به سازمان امور مالیاتی و پیگیری در هیئتها و
دیوان عدالت اداری برای اثبات این عدم کارشناسی حرفه ای در بعضی

مواقع حدود دو سال زمان میبرد.

بیگ محمدزاده تهیه مواد اولیه را از دیگر چالشهای صنعت دانست و
گفت: قیمت مواد اولیه در کشور ما به نسبت دیگر کشورها گران است.
از طرفی ارز حاصل از صادرات باید در سامانه هایی که مشخص شده ده
تا بیست درصد زیر قیمت فروخته شود. تولیدکننده چگونه مواد اولیه
را گرانتر از قیمت جهانی بخرد ولی ارز حاصل از صادرات را ارزانتر

از بازار آزاد به فروش برساند؟

عضو هیئت رئیسه اتاق بازرگانی اتاق البرز با بیان این مطلب که
بهرهوری نیروی انسانی در کشور پایین است اظهار کرد: تولیدکنندگان



پیش از تعیین شعار سال نیز پیوسته در سعی و تلاش بودهاند ولی قطعا
تلاش خود را برای پیش روی با استانداردهای جهانی بیشتر خواهند

کرد.

این فعال صنایع غذایی کشور افزایش بهرهوری در تولید را متوجه
دولت و رسانههای داخلی دانست و گفت: باید روی این موضوع به عنوان
یک پروژه جدی کار شود و فرهنگ کار در کشور ارتقا یابد زیرا شاهد
هستیم افراد عرقی نسبت به سازمان خود یا حتی کشور خود نیز ندارد.

حسین بیگ محمدزاده در نهایت خاطرنشان کرد: باید با کوشش و همکاری
یکدیگر شرایط را بهبود بخشیم و اجازه ندهیم یاس و ناامیدی تاثیری

بر روی ما بگذارد.

سرویس خبری: صنعت غذا

پیشبینـی برداشـت ۳۵۰ هـزار تـن
چغندرقند در دزفول

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان دزفول گفت: برداشت محصول چغندرقند از
سطح ۵۱۸۵ هکتار از مزارع کشاورزی شهرستان آغاز شده است.
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به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیو)، به نقل از
ایسنا؛ بهروز قمرزاده اظهار کرد: ۲۹ ست ماشین آلات برداشت
چغندرقند در شهرستان دزفول فعال است و پیشبینی میشود حدود ۳۵۰

هزار تن محصول چغندرقند از مزارع این شهرستان برداشت شود.

وی افزود: محصول چغندرقند برداشت شده به ۱۲ کارخانه قند از جمله
کارخانه قند بنیاد اصفهان، نقش جهان اصفهان، همدان، قزوین،
مرودشت، چهارمحال، اهواز، شوش، اسلام آباد، کوار، فسا و اقلید

منتقل میشود.

قمرزاده عنوان کرد: کشت چغندرقند در شهرستان دزفول همه ساله به
صورت پائیزه کشت میشود.

سرویس خبری: کشاورزی

منبع: ایسنا

گــروه صــنایع غذایــی درنــا در
هفـدهمین نمایشگـاه بینالمللـی

شیرینی و شکلات تبریز
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گروه صنایع غذایی درنا با محصولات جدید در هفدهمین نمایشگاه
بینالمللی شیرینی و شکلات تبریز حضور داشت.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، هفدهمین
نمایشگاه بین المللی شیرینی و شکلات تبریز با حضور حداکثری
بازدیدکنندگان داخلی و خارجی از تاریخ۰۴/۰۲/۱۴۰۳ الی ۰۷/۰۲/۱۴۰۳
برای بازدید علاقه مندان و فعالان صنعت شیرینی و شکلات در سالن

امیرکبیر تبریز برگزار گردید.

گروه صنایع غذایی درنا باهمراهی و مشارکت مستقیم کارخانه درنای
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بنیس که از زیرمجموعه های این هلدینگ و تولید کننده انواع کلوچه،
کوکی و بیسکویت می باشد در این نمایشگاه شرکت کردند.

درنا در این نمایشگاه همانند بیست و یکمین نمایشگاه بین المللی
تهران که شکلات صبحانه و شکلات های واقعی(Real) را معرفی کرد
شگفتانه ای برای بازدیدکنندگان و دوست داران نوشیدنی های گرم

برپایه قهوه را داشت.

کافی میکس های درنا، گام بزرگ بعدی این شرکت در تولید محصولات
جدیدی است که برپایه قهوه بوده و در سه طعم(۱*۲)، (۱*۳) و
ً ورود خود به کاپوچینو تولید میشوند. درنا در۴ اردیبهشت ۱۴۰۳ عملا

دنیای قهوه را به دوست داران  این نوشیدنی اعلام کرد.
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لازم به ذکر است دومین شگفتانه درنا در این نمایشگاه معرفی
کارخانه ای عظیم با حداقل ۲۰ خط تولید در شهرستان شبستر بود که
طی چندماه اخیر به بهره برداری خواهد رسید و نوید رفع بیکاری
برای مردم شریف این استان و ارزآوری برای کشور عزیزمان ایران را
دارد که مسئولان کشوری و لشکری باحضور در غرفه درنا  از پدر سخت

کوش درنا حاج صمد رسولوی تقدیر و تشکر کردند.

سرویس خبری: صنعت غذا

جای خالی زنجیره ارزش در صنایع
بالا و پایین دستی پسته
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معاون امور هماهنگی اقتصادی استاندار کرمان تاکید کرد: ضرورت
دارد جای خالی زنجیره ارزش در صنایع بالادستی و پاییندستی پسته

کشور پر و این زنجیره تشکل شود.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، امیر حسن
زاده با اشاره به برگزاری ششمین دوره گردهمایی فعالان پسته کشور و
ضمن اظهار امیدواری برای نتایج موثر این نشست کشوری گفت: زنجیره
ارزش کارآمد و مناسب اینک در صنایع بالاوپایین دستی پسته نداریم

که سبب هدررفت بخشی از ظرفیت ها و سرمایه ها می شود.

وی بیان کرد: با ایجاد زنجیره ارزش مرتبط و هماهنگ به شکل
کارشناسی، موارد مربوط به تولید، فروش و صادرات مغزپسته، کره
پسته، پوست تر و خشک آن، یا بسته بندی و بازارهای جدید در حوزه
های پایین دستی این صنعت ساختار میگیرد؛ همچنین درخصوص مسائل
بالادستی آن مثل تامین آب، زمینهای پراکنده کشاورزی و خرده مالکان
یا مسائل مربوط به مصرف آب در زمین های بزرگ مدیریت می شود تا به

بهره وری بیشتر و مصرف کمتر آب بیانجامد.

حسن زاده اظهارداشت: در بازدید از شهرستان های درگیر تولید پسته
در استان متوجه شدیم زنجیره ارزش مرتبط با این محصول از بالادست
تا پایین دست آن را یا نداریم یا اگر هست، مشهود نیست و اثرگذار

نیست و جا برای کار و تقویت دارد.

به گفته حسن زاده، نیاز است در یک همکاری تیمی این زنجیره های
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ارزش، مانند همان کاری که در حوزه معدن در استان کرمان انجام
شده، داشته باشیم تا هم ظرفیت ها تجمیع شود و هم خروجی و بهره
وری به صورت تصاعدی افزایش یابد؛ در صورت تعیین زنجیره های ارزش،
تکلیف هر منطقه در مسائل مربوط به کاشت، داشت و نگهداری ، مصرف
آب تا مسائل پایین دستی مربوط به فروش، بسته بندی و بازار های
جدید این محصول با نگاه به یک شرایط کلی و از پیش تعیین شده مشخص

می شود.

ضرورت ایجاد میز تخصصی در جهاد
معاون امور هماهنگی اقتصادی استاندار کرمان همچنین تاکید کرد: با
وجود همه ظرفیتهای تولید و صادرات پسته در کشور و دیار کریمان به
عنوان مهد مهم این محصول گفت: اما میز تخصصی شامل یک ساختار،
دفتر یا اداره تخصصی مربوط به این محصول کشاورزی در وزارتخانه

جهاد کشاورزی نداریم که باید ایجاد شود.

وی افزود: در همایش فعالان پسته کشور در مشهد نکاتی درباره خلاء یک
ساختار رسمی مرتبط با پسته در وزارتخانه و نیز جای خالی زنجیره
ارزش در بالادست و پایین دست این محصول بیان کردیم که ضرورت دارد

انجمن ملی پسته هم در این زمینه ها ورود و پیگیری کند.

وی در ادامه ضمن تاکید بر جایگاه کرمان در تولید و صادرات پسته
ایران که بیش از نیمی از تولید کل کشور مربوط به این خطه است، به
تشکیل جلسه اخیر شورای عالی پسته باحضور وزیر با پیگیری و تاکید
مسئولان استان کرمان اشاره و بیان کرد: بعد از تشکیل جلسه شورای
عالی پسته با حضور وزیر جهاد در سال گذشته، مسائل مربوط به حوزه
استاندارد در تولید و صادرات این محصول نیز در استان کرمان

پیگیری شد که ثمرات خوبی در سطح کشوری داشت.

حسن زاده با اشاره به پیگیری های انجام شده در حوزه پسته در
استان کرمان برای حل مشکلات زمین های کشاورزی زیر کشت پسته در
اطراف شهرکرمان، بر ضرورت افزایش تعامل بخش خصوصی با دولت و
تقسیم کار در این زمینه تاکید و بیان کرد: در استان کرمان
فرآیندی در ارتبط بخش خصوصی و دولت با عنوان تیم اقتصادی دولت
تشکیل داده ایم که بخشی از کارها را بخش خصوصی حل می کند و بقیه
که امکانش ندارد را به دولت می سپارد و در یک پیکره واحد، همه

کارها جلو می رود.



وی بیان کرد: حتی با نمایندگان منتخب مجلس استان نیز نشست داشته
ایم و چند مساله ملی و مهم را به عنوان اولویت معرفی و تعیین
کرده ایم تا در هماهنگی با آنان، همگی در قالب یک تیم چه در حوزه
مجلس از هر حوزه انتخابیه، چه در بخش خصوصی و بخش دولتی در
استان، همه با یک هماهنگی انرژی و تلاش ها را برای حل مشکلات به

کار بگیرند.

حسن زاده گفت: غیر از این کار، حتی چند اولویت هر شهرستان را نیز
جداگانه احصا و به کل منتخابان مجلس اعلام کرده ایم تا ظرفیت همه
آنان برای حل مشکلات حوزه های انتخابیه یکدیگر نیز در سطح ملی

استفاده شود.

وی بیان کرد: در استان کرمان با این نگاه مشکلات را پیگیری می
کنیم اما ایجاد یک ساختار رسمی و میز تخصصی در حوزه پسته در
وزارت جهاد کشاورزی ضرورت دارد و سبب تسهیل در حل مشکلات می شود.

معاون استاندار کرمان گفت: حداقل در ۱۰ شهرستان از ۲۵ شهرستان
استان کرمان درگیر کاشت و تولید یا صادرات پسته هستیم به طوری که
اگر یکسال تولید این محصول به مشکل بخورد، زندگی تحت تاثیر قرار

میگیرد.

رتبه برتر کشوری ارتباط دولت و بخش خصوصی
معاون استاندار کرمان در ادامه با اشاره به کسب رتبه اول کشوری
در بحث ارتباط بخش خصوصی و دولتی طی ۲ سال اخیر گفت: در نتیجه هم
افزایی و هماهنگی تیم اقتصادی دولت در استان، رتبه کسب و کار
استان که سال ۴۰۱ در انتهای جدول و رتبه ۳۱ بود، در سال گذشته به
عدد چهار ارتقا یافت که نتیجه همین همکاری بخش خصوصی و بخش دولتی

در تیم اقتصادی دولت در استان بود.

به گفته وی، همین الگو و مدل کاری، در بخش پسته نیز سال گذشته در
کرمان شکل گرفت و خروجی آن در تشکیل جلسه شورای عالی پسته با
حضور وزیر، حل مشکلات مربوط به صادرات و دیگر مسائل مترتب با آن

بود.

سرویس خبری: کشاورزی

منبع: ایرنا
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تامین مولد سالم تولید ایمن و
پایدار را بهدنبال دارد

مدیرکل شیلات هرمزگان با اشاره به اینکه تامین مولد سالم و با
کیفیت میتواند باعث تولید ایمن و پایدار شود، اظهار کرد: تامین
خوراک خوب و مغذی برای آبزیان از اهمیت ویژه و خاصی در صنعت

تکثیر و پرورش آبزیان به ویژه میگوی پرورشی برخوردار است.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از ایسنا؛ اولین جلسه کارگروه فنی و بهداشتی تکثیر و پرورش میگوی
هرمزگان با حضور مدیرکل شیلات استان، نماینده دامپزشکی، مدیر عامل
اتحادیه تولیدکنندگان و صادر کنندگان آبزیان، معاون سازمان نظام
مهندسی کشاورزی و منابع طبیعی، معاون آبزی پروری شیلات، رئیس گروه
میگو شیلات، رئیس گروه ترویج شیلات و آبزیان، رؤسای شیلات شهرستانها
و جمعی از فعالان تکثیر و پرورش میگوی استان شامگاه در سالن جلسات

اداره کل شیلات برگزار شد.

مسعود بارانی -مدیرکل شیلات- پیگیری رعایت دستورالعملهای بهداشتی
و فنی در مزارع و مراکز تکثیر میگو توسط بخش خصوصی، تغییر ساختار
مزارع پرورش میگو، ایجاد هماهنگی بیشتر بین تولیدکنندگان و
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دستگاههای متولی در جهت رفع موانع تولید، بیمه لاروهای تولیدی و
مراکز تکثیر میگو از اهم برنامههای شیلات استان برای سال زراعی

پیش رو است.

وی تاکید کرد: تامین مولد سالم و با کیفیت علاوه رشد شاخصهای کیفی
و کمی میتواند محصولاتی اقتصادی و بهبینهتری را نیز فراهم سازد.

بارانی همچنین، نمونهبرداری از آب ورودی مزارع پرورش میگو با
همکاری دامپزشکی، برگزاری نشست علمی در جهت تغییر ساختار مزارع
پرورش میگو توسط اتحادیه تولید کنندگان و صادر کنندگان استان،
طرح تیپ الگویی برای مزارع ۲۰ هکتاری و تغییر ساختارمزارع تکثیرو
پرورش میگو با همکاری نظام مهندسی کشاورزی و منابع طبیعی استان و
برگزاری جلسه با استانداری و سازمان جهاد کشاورزی را از اهم

موضوعات مطرح شده در این نشست خواند.

بر اساس این گزارش، در این نشست حاضران درجلسه به بیان مسائل و
چالشها و همچنین ارائه راهکارهای پیشنهادی خود پرداختند.

سرویس خبری: دام و طیور و آبزیان

منبع: ایسنا

حضـور متفـاوت پالایشگاههـای غلات
گلشهــد و شهــدینه در هفــدهمین
نمایشگاه شیرینی و شکلات تبریز
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پالایشگاههای غلات گلشهد و شهدینه، از شرکتهای زیر مجموعه گروه
عازم در هفدهمین نمایشگاه شیرینی و شکلات تبریز حضوری متفاوت و

جذاب داشتند.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، امیرطاهر
شیرانی، مدیر مارکتینگ و توسعه کسب و کار شرکتهای گلشهد و
شهدینه، در حاشیه هفدهمین نمایشگاه شیرینی و شکلات تبریز گفت: با
نگاه به شاخصهایی چون تعداد بازدید کننده در روز و شرکتهای شرکت
کننده میتوان نتیجه گرفت کیفیت نمایشگاه شیرینی و شکلات تبریز

نسبت به سنوات گذشته رشد چشمگیری داشته است.

شیرانی در رابطه با اهمیت شرکت مستمر در نمایشگاه ها خاطر نشان
کرد: نمایشگاهها فرصتی مناسب برای شرکتها است تا با مشتریان،
رقبا، و همکاران جدید ارتباط برقرار کنند تا محصولات و خدمات خود
را به نمایش بگذارند، همچنین وضعیت و نیازهای جدید بازار و
مشتریان را ارزیابی نمایند. هنر و علم ارتباطات، مهمترین و
اصلیترین عامل موفقیت در بازار صنعت به صنعت (B2B) است که با
حضور فعال در نمایشگاه ارتباطات صمیمیتر و محکمتر از گذشته خواهد

شد.
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وی در ادامه افزود: با توجه به زیرساختها و منابع انسانی که در
شرکتهای زیر گروه عازم فراهم شده است، از امسال سیاستهای
مارکتینگ گروه از محصول محوری، به مشتری محوری (ارائه راهکار-
Solution) سوق داده خواهد شد که امری متعالی و تلاش گستردهای را
در واحدهای بازاریابی، تحقیق و توسعه و تولید در شرکت میطلبد که
امیدواریم ظرف سه سال آینده در این امر موفق بشویم تا علاوه بر
کمک به برطرف کردن نیازهای مشتریان و صنعت بتوانیم بخشی از نیاز

کشور را با افتخار تامین کنیم.

امیرطاهر شیرانی در پایان گفت: از اصحاب رسانه کمال تشکر را دارم
کـه پـا بـه پـای صـنعت در معرفـی و توسـعه زیرساختهـای رسـانهای

بازاریابی همراهی میکنند.

سرویس خبری: صنعت غذا
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رئیس سازمان چای کشور: افزایش
۳۰درصـدی قیمـت خریـد بـرگ سـبز
چـای/ پیشبینـی تولیـد ۱۴۵ هـزار

تن برگ سبز چای

جبیب جهانساز از تاخیر در برداشت برگ سبز چای به دلیل بارندگیها
و سردشدن هوا و افزایش ۳۰ درصدی قیمت خرید هر کیلوگرم برگ سبز
چای نسبت به سال گذشته خبر داد و گفت: تولید برگ سبز چای امسال

همانند سال گذشته حدود ۱۴۵ هزار تن برآورد میشود.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نق از
ایرنا؛ حبیب جهان ساز در خصوص وضعیت برداشت و میزان تولید برگ
سبز چای شمال کشور، اظهار داشت: اکنون تولید چای در سطح ۲۲ هزار

هکتار از اراضی شمال کشور به ویژه در استان گیلان تولید میشود.

وی با بیان اینکه طی چند سال اخیر بخشی از اراضی چای شمال کشور
احیا شده است اظهار داشت: تقریباً ۶ هزار هکتار اراضی چای
غیرفعال دیگر در شمال کشور داریم که با مدیریت و اقدامات حمایتی

میتوان آنها را نیز احیا کرد.
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رئیس سازمان چای کشور خاطرنشان کرد: اکنون سطح زیرکشت چای شمال
کشور به ۲۲ هزار هکتار رسیده که در سالهای گذشته این میزان حدود

۱۵ هزار هکتار بوده است.

جهان ساز گفت: اکنون قیمت مصوب هر کیلوگرم برگ سبز چای درجه یک
۱۸ هزار تومان و برگ سبز چای درجه دو ۱۵ هزار تومان تعیین شده که

نسبت به سال گذشته ۳۰ درصد رشد را نشان میدهد.

وی خاطرنشان کرد: این در حالی است که سال گذشته قیمت خرید هر
کیلوگرم برگ سبز چای درجه یک ۱۳ هزار و ۹۹۰ تومان و برگ سبز چای

درجه دو ۱۱ هزار و ۵۰۰ تومان بوده است.

رئیس سازمان چای کشور تصریح کرد: امسال قیمت خرید تضمینی برگ سبز
چای متناسب با هزینههای تمام شده تولید و نرخ تورم متناسبسازی
شده است و با توجه به شرایط اقتصادی و صرفه بازار کارخانهها برای
حمایت از چایکاران ممکن است این محصول را بیش از مبلغ مذکور

خریداری کنند.

آغاز خرید برگ سبز چای از نیمه اردیبهشت
ماه

جهان ساز گفت: برداشت برگ سبز چای همه ساله اوایل اردیبهشت ماه
انجام میشود امسال به دلیل شدت بارندگیها و سرد شدن هوا این مهم

به تعویق افتاده است.

وی بیان کرد: به نظر میرسد برداشت برگ سبز چای از اواسط اردیبهشت
ماه انجام شود.

سرویس خبری: کشاورزی

منبع: ایرنا
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مـدیرعامل شرکـت قنـد بیسـتون:
وزارت جهـاد کشـاورزی نـرخ جدیـد

شکر را سریعتر اعلام کند

بهرام رمضانی گفت: با وجود اینکه خرید تضمینی چغندر از ۱۰ روز
گذشته و کارخانجات اقدام به خرید و تولید شکر کرده اند اما نرخ
جدید شکر اعلام نشده است و کارخانجات نمی دانند به چه قیمت محصول

خود را به بازار عرضه کنند.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از تسنیم؛ بهرام رمضانی مدیرعامل شرکت قند بیستون اظهار داشت:
حدود ۲ میلیون و ۴۰۰ هزار تن شکر در کشور مصرف می شود که حدود یک
میلیون و ۴۰۰ هزار تن تا یک میلیون و ۵۰۰ هزار تن در داخل کشور

تولید و مابقی وارد میشود.

وی افزود: برای سال جاری نیز تا به امروز ارز ۲۸ هزار و ۵۰۰
تومانی برای واردات شکر اختصاص داده شده است که عمده این محصولات

نیز توسط بخش خصوصی وارد می شود.

مدیرعامل شرکت قند بیستون ادامه داد: برای بهره برداری و استحصال
شکر داخلی و فروش آن در بازار مشکل داریم و وزارت جهاد کشاورزی

همواره نرخ جدید فروش این محصول را با تاخیر اعلام می کند.
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وی تصریح کرد: با وجود اینکه خرید تضمینی چغندر از ۱۰ روز گذشته
آغاز شده و کارخانجات اقدام به خرید چغندر و تولید شکر کرده اند
اما نرخ جدید شکر برای فروش به بازار اعلام نشده است و کارخانجات

نمیدانند به چه قیمت محصول خود را عرضه کنند.

رمضانی گفت: تعلل در عرضه شکر به بازار شوک وارد می کند و لازم
است که وزارت جهاد کشاورزی به سرعت نرخ جدید شکر را اعلام کند.

وی افزود: نرخ خرید تضمینی چغندر از کشاورزان در سال جاری از ۲
هزار ۸۰۰ تومان به ۳ هزار و ۳۳۰ تومان تغییر کرده است.

مدیرعامل شرکت قند بیستون گفت: نرخ شکر در سال قبل ۲۵ هزار و ۵۵۰
تومان تومان درب کارخانه بوده است اما در سال جاری هنوز قیمت

جدید اعلام نشده است.

رمضانی اظهار داشت: در صورتی که شکر وارداتی با ارز ۲۸ هزار
تومان وارد شود اما عوارض گمرکی بیشتری برای آن اعمال نشود، نرخ
آن از شکر داخلی ارزان تر میشود و با توجه اینکه با محصول داخلی
قابل تفکیک نیست، امکان اختلاط وجود دارد؛ راهکار دیگر تغییر نرخ
ارز واردات شکر از تالار اول به تالار دوم  یا پرداخت مابه التفاوت

محصول داخلی با وارداتی به کارخانجات است.

وی افــزود: بــا تــوجه به تــاخیر دولــت در پرداخــت مطالبــات بــه
کارخانههای تولید شکر، پیشنهاد میشود که دولت از از دو روش اول

برای ایجاد تعادل در تعیین نرخ شکر اقدام کند.

سرویس خبری: صنعت غذا

منبع: تسنیم
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تعطیلات هفتگـی بـا جهـان، مـانع
سرمایهگذاری است

امیر یوسفی تعیین روزهای پنجشنبه و جمعه به عنوان تعطیلات هفتگی
را ناهماهنگ با بازارهای جهانی و مانعی در برابر سرمایهگذاری

داخلی و خارجی دانست.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از اتاق بازرگانی ایران؛ مدتی است که اعضای کمیسیون اجتماعی
مجلس، تعیین روزهای تعطیل هفته را در دستورکار دارند و جلسات
متعددی برای بررسی موضوع و انتخاب بین روزهای پنجشنبه و شنبه به

عنوان دومین روز تعطیلی برگزار کردند.

به دنبال این اقدامات دوم اردیبهشت اعضای هیات رئیسه اتاق ایران
نیز نشستی با اعضای کمیسیون اجتماعی مجلس داشتند که به نتیجه
نرسید و قرار شد برای اتخاذ تصمیم نهایی، پاسخ استعلامها برسد. در
عین حال نظر کارشناسی اعضای هیات رئیسه اتاق ایران این بود که با
توجه به شاخصهای اقتصادی کشور، سطح ارتباط با کشورهای همسایه و
اعمال تحریمهایی که فعالان اقتصادی را مجبور به انجام تعاملات
اقتصادی و بانکی با چندین واسطه میکند، بهتر است روز شنبه به
عنوان دومین روز تعطیل هفته انتخاب شود، چراکه فعالان اقتصادی
نمیتوانند مانند سایر همتایان خود در دیگر کشورها کارهای روتین و
مناسبات بانکی را انجام دهند، پس ضرر تعطیلی پنجشنبهها بیش از
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اینها خواهد بود.

در این بین پیشنهاد مشخص اتاق ایران این است که با توجه به شعار
سال و درراستای کمک به تولید، شنبه تعطیل باشد تا حداقل یک روز

بیشتر با دنیا ارتباط و مناسبات اقتصادی داشته باشیم.

در همین ارتباط امیر یوسفی، رئیس اتاق گرگان تصریح کرد: برای
ارتقای سطح فعالیتهای تجاری خود باید تعطیلات هفتگی را تا حد ممکن
با دیگر کشورها، هماهنگ کنیم. بنابراین انتخاب روزهای جمعه و
شنبه مانند دیگر کشورهای مسلمان جهان به عنوان تعطیلات هفتگی،
امکان ارتباط با سیستم مالی و بازارهای جهانی برای ۴ روز را برای

فعالان اقتصادی، فراهم میکند.

او ادامه داد: این انتخاب در شرایط تحریمی که اقتصاد کشور از
ابعاد مختلف زیر فشار است تا حدی میتواند اثرات مثبت برای اقتصاد
ایران به دنبال داشته باشد و به تقویت صادرات و افزایش درآمدهای

ارزی کمک کند.

این فعال اقتصادی همکاری کمیسیون اقتصادی و کمیسیون اجتماعی مجلس
درباره این موضوع را ضروری خواند و ادامه داد: چون تعیین روزهای
تعطیل هفته، اثرات اقتصادی قابل توجهی برای کشور به دنبال دارد،
بنابراین لازم است این موضوع از طرف کمیسیون اقتصادی مجلس نیز

مورد بررسی قرار بگیرد.

عضو هیات نمایندگان اتاق ایران خاطرنشان کرد: به باور فعالان
اقتصادی، تعیین روز پنجشنبه به عنوان دومین روز تعطیل هفته، خلاف
عنوان سال بوده و نه تنها به جهش تولید هیچ کمکی نمیکند، بلکه

مانعی در برابر آن نیز خواهد بود.

یوسفی تصریح کرد: تعطیلی روز پنجشنبه حتی میتواند مانع جذب
سرمایههای جدید شود چون ناهماهنگی با بازارهای جهانی و نظام مالی
بینالمللی را افزایش میدهد و تعداد روزهایی که میتوان با همتایان
و شرکای تجاری در دیگر کشورها ارتباط داشت را به سه روز کاهش

میدهد.

این فعال اقتصادی از نمایندگان مجلس خواست تا به نظرات و
دیدگاههای کارشناسی و مستدل بخش خصوصی توجه کرده و از آنها

استفاده کنند.
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